
wiadomości

Jest śnieg - są narciarze - będzie kasa
Data publikacji: 31.12.2006 0:00

Uśmiech powrócił na twarze właścicieli wyciągów i narciarzy. Spadł śnieg i jest zimno - a to oznacza, że tam gdzie nie
ma tego naturalnego - można dośnieżyć stoki tym sztucznym. Odwiedziliśmy w południe Wisłę. Tutaj powoli - ale
jednak - zjeżdżają się turyści. 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Jednym z pierwszych wyciągów, który ruszył jest wiślański wyciąg przy hotelu "Stok". Cały czas temperatura była
ujemna więc mogliśmy naśnieżać trasę - mówi nam Krzysztof Bujwid dyrektor Hotelu "Stok." 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Zima przyszła za późno. Wszyscy mamy ogromne straty - dodaje Bujwid 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Mimo iż zima dopiero teraz przypomniała o sobie, pensjonaty i hotele sa pełne - mówi nam Paweł Brągiel z wydziału
promocji Wisły. 

•POSŁUCHAJ RELACJI

 Jan Bacza 
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